



Come ZOOgether!

Event for international qualified professionals and scientists living and working in Tyrol!

Fr, 24. September 2021

Alpenzoo Innsbruck

Weiberburggasse 37a, 6020 Innsbruck

www.alpenzoo.at

14.00 Guided tour through the Alpenzoo Innsbruck including animal feeding.

Führung durch den Alpenzoo Innsbruck inkl.

Tierfütterung.

Dr. André Stadler, Alpenzoo Innsbruck

📍 Biberbecken. Beaver pool 🗨️ English & Deutsch

15.00 Welcome and short presentation of the Welcome Service Tirol.

Begrüßung und kurze Vorstellung Welcome Service Tirol.

Dr. Julia Küng, Welcome Service Tirol

📍 Hans Psenner Saal 🗨️ English

15.15 Presentation „Tax tips for employees – and which social security benefits are available“.

Vortrag „Steuertipps für Arbeitnehmer – und welche Sozialleistungen stehen zu?“.

Dr. Clemens Endfellner, KPMG / Certified Public Accountant and Tax Consultant.

Wirtschaftsprüfer und Steuerberater.

📍 Hans Psenner Saal 🗨️ English (mit deutscher Übersetzung der wichtigsten Fachbegriffe)

16.30 Buffet & Networking.

📍 ANIMAHL – Das Bistro im Zoo

Registration requested by

Anmeldung erbeten bis **14. September 2021**

www.standort-tirol.at/go/come-zoogether

Participation free Teilnahme kostenlos!

Rückfragen Inquiries: Dr. Julia Küng,

+43 512 576262-237, julia.kueng@standort-tirol.at

A warm welcome from the **Welcome Service Tirol!** We are pleased that you have come to Tyrol to live and work here! We are here for you and offer you various services and events so that you can settle in Tyrol in the best possible way and feel at home.

On **September 24, 2021**, we would like to cordially invite you to an enjoyable and exciting afternoon! The invitation is addressed to **qualified international professionals** working in Tyrolean companies as well as to **international scientists** who have taken up their position at a Tyrolean university in recent years.

*Das **Welcome Service Tirol** heißt Sie herzlich willkommen! Wir freuen uns, dass Sie nach Tirol gekommen sind, um hier zu leben und zu arbeiten! Wir sind für Sie da und bieten Ihnen verschiedene Services und Veranstaltungen an, damit Sie bestmöglich in Tirol Fuß fassen können und sich wohlfühlen.*

*Am **24. September 2021** möchten wir Sie hiermit herzlich zu einem schönen und spannenden Nachmittag einladen! Die Einladung richtet sich an **qualifizierte internationale Fachkräfte**, die in **Tiroler Unternehmen** tätig sind, sowie an **internationale Wissenschaftler*innen**, die in den letzten Jahren ihre Stelle an einer **Tiroler Hochschule** angetreten haben.*

Den Auftakt des Nachmittags macht eine Führung mit Alpenzoo-Direktor

The afternoon will start with a guided tour through one of the top sights of Tyrol, the **Alpenzoo Innsbruck** (Alpine Zoo) with the Alpenzoo director *Dr. André Stadler*. Afterwards, following a brief presentation of the Welcome Service Tirol, you will learn important and useful tax and social security tips from tax law expert *Dr. Clemens Endfellner* (KPMG Austria). Last but not least we would like to give you the opportunity to get to know each other and to network!

We look forward to your participation! Your family is also very welcome!

*Dr. André Stadler durch eine der Top Sehenswürdigkeiten Tirols, den **Alpenzoo Innsbruck**. Anschließend erfahren Sie nach einer kurzen Vorstellung des Welcome Service Tirol für Sie wichtige und nützliche steuer- und sozialversicherungsrechtliche Tipps vom Steuerrechtsexperten *Dr. Clemens Endfellner* (KPMG Austria).*

Ganz besonders aber möchten wir Ihnen im Anschluss auch die Gelegenheit geben, sich gegenseitig kennenzulernen und zu vernetzen!

Wir freuen uns auf Ihre Teilnahme! Auch Ihre Familie ist uns herzlich willkommen!



Dr. Julia Küng
Welcome Service Tirol

Tickets Hungerburgbahn & Alpenzoo:

Da die Parkplätze beim Alpenzoo oft sehr gut ausgelastet sind, stellen wir Ihnen neben einem Zooticket ein Ticket für die Hungerburgbahn zur Verfügung. Nähere Details zu den Tickets folgen in der Bestätigung des Teilnahmeplatzes.

As the parking spaces at the Alpenzoo are often very busy, we will provide you with a ticket for the Hungerburg funicular in addition to a zoo ticket. More details about the tickets will follow in the confirmation of the participation place.

Teilnehmerzahl number of participants:

Die Teilnehmeranzahl ist begrenzt, weshalb die Teilnahme an der Veranstaltung nur nach erteilter schriftlicher Bestätigung des jeweiligen Teilnehmerplatzes durch das Welcome Service Tirol möglich ist. Aufgrund der begrenzten Teilnehmerzahl bitten wir höflich darum, den Termin bei bestätigter Zusage durch das Welcome Service Tirol verlässlich wahrzunehmen.

The number of participants is limited, which is why participation in the event is only possible after written confirmation of the respective participant place has been issued by the Welcome Service Tirol. Due to the limited number of participants, we kindly ask you to reliably attend the event if confirmed by the Welcome Service Tirol.